

Standing Orders and Private Bills, with power to examine and enquire into all such matters and things as may be referred to the said committee to report from time to time their observations and opinions thereon, and to send for persons, papers, and records.

On motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was

Moved that the Hon. Messrs. Seymour, Ross, Macpherson, McDonald, Shaw, Christie, Mills, Tessier, Armand, Price, Renaud, Hamilton (Qué.), Dumouchel, McCully, Dickey, Anderson, McClelan, Glazier, and Dever, be appointed to examine and report upon the Contingent Accounts of the Senate for the present session.

On motion of the **Hon. Mr. Campbell**, seconded by the **Hon. Mr. Mitchell**, it was

Ordered, that the Hon. Messrs. Hamilton (Ontario), Simpson, Macpherson, Skead, McMaster, Benson, Tessier, Foster, Ryan, Wilson, A. J. Duchesnay, Ferrier, Anderson, Archibald, Kenny, Wilmot, Wark and Mitchell be appointed a Committee on Banking, Commerce, and Railways, for the present session, to whom shall be referred all Bills on those subjects.

**Hon. Mr. Botsford** wished to have the name of the Hon. Mr. Robertson added to the Committee on Banking.

**Hon. Mr. Bureau** (in French) only rose for the purpose of having a fair understanding with the members of this House upon the practice which has hitherto prevailed of having a fair proportion of the names of hon. members from each Province on each committee, and wished to know from the Government if it was determined now to depart from that custom.

**Hon. Mr. Campbell** said it was desirable that the members forming the committees should reflect the composition of the House, and acting upon this idea, he had formed the committees, at the same time he did not think the House should tie itself down by an iron rule, and under no circumstances depart from it. He hoped his hon. friend would forego his objection, and allow these committees to be formed in the first instance as they were, and afterwards they could appoint additional names, or substitute Mr. Robertson's for some other name.

**Hon. Mr. Botsford** said he threw out the suggestion, because he thought Hon. Mr.

Ordres permanents et des Bills privés et soient autorisés à examiner toutes questions qui pourraient être déferées audit comité et à faire rapport de temps à autre de leurs observations et de leurs opinions, ainsi que de convoquer des témoins et de demander la production de documents et d'archives.

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est décidé que:

Les honorables MM. Seymour, Ross, Macpherson, McDonald, Shaw, Christie, Mills, Tessier, Armand, Price, Renaud, Hamilton (Qué.), Dumouchel, McCully, Dickey, Anderson, McClelan, Glazier et Dever soient nommés pour examiner et faire rapport sur les comptes contingents du Sénat pendant la session en cours.

Sur motion de l'honorable **M. Campbell**, appuyé par l'honorable **M. Mitchell**, il est décidé que:

Les honorables MM. Hamilton (Ontario), Simpson, Macpherson, Skead, McMaster, Benson, Tessier, Foster, Ryan, Wilson, A. J. Duchesnay, Ferrier, Anderson, Archibald, Kenny, Wilmot, Wark et Mitchell soient membres du Comité des Banques, du Commerce et des Chemins de fer pour la session actuelle et que tout Bill portant sur ces questions soit déferé audit comité.

L'honorable **M. Botsford** souhaite que le nom de l'honorable M. Robertson soit ajouté à la liste des membres du Comité des Banques.

L'honorable **M. Bureau** se lève simplement pour demander (en français) que l'on respecte une entente avec les sénateurs comme cela s'est fait jusqu'à l'heure actuelle suivant laquelle une proportion équitable de représentants de chaque province figure dans chaque comité. Il aimerait savoir si le Gouvernement a l'intention d'abandonner cette coutume.

L'honorable **M. Campbell** dit qu'il est souhaitable que la composition des comités reflète celle de la Chambre. Il a formé les comités en s'inspirant de cette idée, mais il n'estime pas que la Chambre doit être liée par une règle immuable. Il espère que son honorable ami retirera son objection afin de permettre la formation de ces comités comme prévu, en ajoutant des noms additionnels par la suite ou en substituant celui de M. Robertson pour un autre.

L'honorable **M. Botsford** dit qu'il a fait cette suggestion car il considérait que l'hono-